
 GEHANDICAPTEN EN PATIENTEN PLATFORM AMERSFOORT 

PERSBERICHT: SETRA BUSSEN VAN NIEUWE VERVOERDER SYNTUS TOCH ONGESCHIKT VOOR o.a. 

ROLLATORGEBRUIKERS?  

De regio Utrecht heeft sinds 11 december een nieuwe vervoerder: Syntus, van start gegaan na een  

aanbestedingsprocedure en…uitgebreide test van bussen. Wat blijkt nu: Veel mensen die slecht ter 

been zijn en met rollator reizen kunnen niet meer zelfstandig in de nieuwe bus stappen. De nieuwe 

Setra bussen van Syntus zijn niet goed toegankelijk. Voor veel gehandicapte mensen is het een 

probleem om zelfstandig met de rollator de bus in te komen en de rollator te "parkeren"  In het 

voorste gedeelte van de bussen zitten verhogingen die de toegankelijkheid belemmeren.  (Een foto is 

bijgevoegd om de situatie duidelijk te maken). En omdat de toegangsdeur van de bus bij het openen 

te veel ruimte nodig heeft, kan de bus niet strak langs de (verhoogde) opstapplaats parkeren. Er blijft 

te veel ruimte tussen de bus, en de nota bene inmiddels bij bijna iedere bushalte opgehoogde 

opstap. Tja,… hoe ga je als gebruiker die slecht ter been is en/of onvoldoende stabiliteit bezit nu die 

bus in? En als je eenmaal in de bus bent, hoe parkeer je dan je rollator.? 

Donderdag 21 december stond in  in AD/AC een artikel met de kop : "Begrip gevraagd voor 

problemen met Syntus”, het antwoord van de Wethouder Hans Buijtelaar op vragen van Micheline 

Paffen (CDA Fractievoorzitter).  

Als GPPA maken wij, gelet op informatie en klachten die wij ontvangen, hieruit op dat deze 

wethouder de klachten niet serieus neemt. Uit onze informatie en een enkele klacht blijkt namelijk 

dat er geen sprake kan zijn van aanloopproblemen. Afgelopen zomer zijn  bussen van Syntus 

uitgebreid bekeken en getest tijdens een schouw bij provinciehuis van Utrecht. Er vond echter een 

test plaats met een ‘’oude bus”” De nieuwe in de praktijk te gebruiken Setra bus was nog niet klaar. 

Maar, zo zeiden deskundigen van Syntus:  de nieuwe bussen zouden lijken op het testexemplaar. 

Hebben wethouder Hans Buijtelaar en zijn adviseurs zich zelfstandig en als eindverantwoordelijken 

voor de aanbesteding wel laten adviseren door organisaties en ervaringsdeskundigen van mensen 

met een bepreking ? En zich verdiept in de problematiek. Men had kunnen horen en lezen wat er 

afgelopen zomer na de test werd gezegd en genoteerd: 

Samen met individuele gehandicapten is een lijst van aanbevelingen/eisen op gesteld. Een 

medewerker van Syntus heeft alle opmerkingen over toegankelijkheid opgeschreven (en mee 

genomen). Ook waren er een aantal ambtenaren namens de provincie en gehandicaptenorganisaties, 

ROCOV en ROVER aanwezig.  

De test heeft wel conclusies opgeleverd, maar wat is er met deze opmerkingen gedaan? Gelet op de 

huidige situatie en klachten van rollatorgebruikers over toegankelijkheid van en “”parkeercomfort”” 

in de nieuwe bussen is de conclusie:  "niets"!. Er zijn mensen die nu niet meer met de bus kunnen 

reizen en voortaan de regiotaxi moeten nemen en daarmee ook in het zelfstandig kunnen reizen 

worden beperkt. En wat dacht u van het volgende: toename van gebruik van regiotaxi kost meer geld 

dan goed toegankelijk openbaar vervoer. 

Wat gaat er gebeuren, nu in de praktijk de toegankelijkheid van die mooie nieuwe bussen ver 

beneden de maat blijkt te zijn voor mensen met een beperking. ?? Is er geld en goede wil om alsnog 



het openbaar vervoer beter toegankelijk te maken voor mensen met een beperking?? We zijn 

benieuwd en wachten nieuwe reactie van de wethouder af.  

Bij de foto’s:  

Op eerste foto onder  zie je dat de bus niet dichter bij de stoep kan. De deuren zijn te lang zijn en 

komen bij te ver openen tegen de stoep aan.  

Op de foto daaronder zie je de verhoging onder de stoelen die het parkeren van de rollator 

belemmert. 

 

 


